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	Objective of the Task

      The main purpose of the task is development and implementation of Integrated Geographic Information System and Information Management System (Integrated GIS and MIS), including the provision of appropriate software and hardware and trainings for Enterprise personnel. 

The need for development and implementation of Integrated GIS and MIS is stipulated by the objectives related to the optimization of operational costs, routes, equipment and development of the Enterprise transport service in general. 


An effective approach is the organization of adequate information and analytical support for solid waste management processes in the conditions of____.



Scope of Work

The Consultant will have to perform the following main tasks:

1. Delivery of software; 

2. Delivery and installation of appropriate hardware; 


3. Installation work, including: 


• Preparation of a dedicated server room for the installation of engineering systems and telecommunication equipment (punching holes in the walls for cable routes and other communications, gating if necessary, finishing the room with refractory materials, installing a fire metal door). 




Refinishing materials of the corresponding class should be used in the decoration of the server room.



• Installation of an electric shield in the server room;

• Laying the LAN from the control room to the control room to the server room; 

• Installation of a telecommunication cabinet;


• Installation and connection of server and telecommunication equipment;

• Installation and configuration of the system and application software of the control room on servers and operator workstations; 


• Installation of video panels and Automated working places (AWP) of operators;

	Цели функции 

     Основная задача данной функции – это разработка и внедрение интегрированных геоинформационной системы и системы управления (интегрированные ГИС и СУ), включая предоставление соответствующего программного обеспечения и аппаратного оборудования, а также обучение персонала Предприятия. 

Необходимость для разработки и внедрения интегрированных систем GIS (ГИС) и MIS (СУ) обусловлена целями, связанными с оптимизацией эксплуатационных затрат, маршрутов, оборудования и развития транспортного обслуживания Предприятия в целом. 

Эффективный подход - это организация соответствующей информационной и аналитической поддержки для управленческих процессов при обращении с твёрдыми бытовыми отходами в условиях ___.

Объём работ 

Консультант должен выполнить следующие основные задачи: 

1. Поставка программного обеспечения; 

2. Поставка и установка соответствующего программного оборудования; 

3. Установка оборудования, которая включает: 

• Подготовку специально оборудованной серверной комнаты для установки технических систем и телекоммуникационного оборудования (пробивка отверстий в стенах для кабельных и других коммуникаций; пропускных отверстий, если необходимо; финишная обработка комнаты огнеупорными материалами; установка противопожарных металлических дверей).

 Для декоративной отделки серверной комнаты должны использоваться материалы соответствующего типа, предназначенные для окончательной отделки. 

• Установку электрического экрана в серверной комнате;

 • Прокладка сети LAN от комнаты управления и до серверной комнаты; 

• Установка телекоммуникационного шкафа; 

• Установка и соединение сервера с телекоммуникационным оборудованием; 

• Установка и конфигурация системы и специализированного программного обеспечения комнаты управления на серверах и на рабочих местах операторов; 

• Установка видеопанелей и автоматизированных рабочих мест (АРМ) операторов;



